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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi indokolja a Bajnai-kormány több minisztériumát érintő, milliárdos nagyság ú
elvonást?”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Bajnai Gordon
miniszterelnökhöz.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Sajtóinformációk szerint 1065 millió forintot zárolt azonnali hatállyal a Kormány töb b
minisztérium költségvetésében.

Kérdezem tehát Miniszterelnök úrtól :
Milyen megfontolások vezettek ennek a jelent ős összegnek a zárolására ?
Nem tart-e attól Miniszterelnök úr, hogy ennek a jelentős összegnek a zárolás a
kihatással lesz az érintett tárcák működésének hatékonyságára?
Amennyiben ez az elvonás érdemben nem befolyásolja az érintett tárcák működését,
miért nem csökkentette már korábban a minisztériumok rendelkezésére álló összeget ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 3 .

Országgyülés Hivatala

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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